
 

REUNIÓ DEL CONSELL ASSESSOR 

15 de desembre de 2015 

 

Hora:  18:30h Can Bisa 

Convocats: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Manoli 
Calero, Lucía Pose, Joan Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Assisteixen: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Lázaro Momblant, Joan 
Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 

Convidada: Raquel Zamora 

No assisteix: Manoli Calero 

Excusada: Lucía Pose 

 

ORDRE DEL DIA 

1- Presentació d’un full de ruta 

Es parla sobre qui som, on estem i cap a on anem.  

Els objectius principals són dos: 

 Millorar la visualització del Banc de Temps donant-nos més a conèixer 

 Duplicar el número de socis en 1 any 

Accions a fer durant el 1r. trimestre de 2016: 

 Potenciar les xarxes socials: s’arriba a la conclusió que ja s’està fent 

força bé, però que es podria animar als socis i sòcies a compartir les 

publicacions del Banc de Temps 

 Fer un programa setmanal a la ràdio de 5-10 minuts “L’Hora del Banc de 

Temps”: se n’ocupa la Raquel 

 Fer un vídeo com a spot publicitari per penjar-lo a VdM TV i a les xarxes 

socials: se n’ocupa la Raquel 

 Actualitzar tipografia, logo i tríptics: se n’ocupa la Raquel.  



 

Comenta la Raquel que des de Comunicació s’organitzarà una campanya 

per promocionar el Banc de Temps . 

 Organitzar un concurs de dibuix o de relats amb el tema del Banc de 

Temps a escoles i instituts a través del Govi: se n’ocupa el Lázaro 

Accions a fer durant el 1r. semestre de 2016: 

 Programar reunions amb entitats del municipi per donar-nos a conèixer: 

queda pendent de definir qui se n’ocupa  

 Programar reunions amb partits polítics per implicar-los i assegurar la 

continuïtat: queda pendent de definir qui se n’ocupa 

Accions a fer durant l’any: 

 Jornades formatives (trobades) 

 2 festes lúdiques anuals (maig i novembre) 

 Participació amb altres Bancs de Temps 

 Fer-nos presents muntant una carpa a cada fira que es faci al municipi 

 Acordar amb els comerços del municipi avantatges pels socis del Banc 

de Temps (descomptes). Cal parlar primer amb Vilassar Comerç i si hi 

estan d’acord iniciar converses amb els comerços, un per un: se n’ocupa 

el Biel, tot i que primer cal parlar amb Vilassar Comerç, i d’això ens 

n’hem d’ocupar nosaltres. 

 

2- Quina hauria de ser la forma jurídica del Banc de Temps 

Es parla de quina seria la forma jurídica que hauria de prendre el Banc de 

Temps. Ha de ser entitat, plataforma ciutadana, plataforma mixta?  

Es comenta que el format mixte és el que es va acordar en el seu moment i que 

els sembla bé, tot i que es remarca el fet que qualsevol pot registrar-se i 

prendre’ns el nom. 

En Joan Carrau proposa posar-se en contacte amb uns 5 bancs de temps de 

proximitat i esbrinar quina forma jurídica tenen i com funciona. 

 

3- Informacions diverses 



 

Quan s’enviïn correus electrònics, en cas que estiguin destinats al Consell 

Assessor, s’acorda que s’enviïn en obert, utilitzant el camp PARA:, i quan 

estiguin dirigits a tots els socis i sòcies, el camp CCO:. 

Es donen dades actualitzades: 

 Nombre de persones associades: 57 (-4 que no estan donats d’alta – 

socis honorífics) 

 Nombre de baixes: 2 

 Nombre d’intercanvis: 123 hores, de les quals pagades per secretaria 59 

hores i cobrades per secretaria 2 hores. Es dóna un llistat dels 

intercanvis a Joan Carrau perquè vol analitzar-lo. 

 Hi ha 4 sol·licituds a la web fetes entre maig i setembre 2015 que no 

s’han pogut activar perquè no s’ha aconseguit fer l’entrevista, tot i que 

s’ha contactat diverses vegades. Al gener farem un correu electrònic 

comunicant que si en un termini determinat no s’activen es donaran de 

baixa del sistema. 

 S’acorda que s’encarregarà un roll-up per a poder posar a l’estand i a 

tots els actes.  

 Es comenta que les 5 hores de crèdit que s’estan donant 

automàticament a tots els nous socis ja no té sentit, tot i que hem de 

comprovar si consta o no a la normativa. S’ha comprovat que no hi 

consta,  i per tant, a la propera reunió tècnica que tenim amb Ramon 

Iglesias aquest gener proposarem la seva eliminació. 

 S’acorda deixar de convocar a la representant de l’Associació de Veïns 

del Barri ja que mai no han assistit a cap de les reunions del consell 

assessor. 

 Es proposa muntar una paradeta quinzenal a la Biblioteca, i el Toni 

Esteban s’ofereix a fer-ho ja que la seva dona està en un grup de 

conversa i ell, entretant, ho pot fer. Si algun dia no pot la Cristina 

s’ofereix a substituir-lo, tot i que es comenta que som molts i que es 

podrien implicar altres persones. 

 



 

4- Propera trobada de persones associades 

Es proposa fer la següent trobada el proper mes de gener: 

Activitat 1: excursió al Museu de la Mina Vella: Parlarem amb el Feliu 

Activitat 2: presentació del nou web a sala d’actes de la Biblioteca: aquesta 

activitat queda condicionada per l’evolució de les millores i el canvi de servidor. 


